
ACTA  DE  LA  SESSIÓ  PLENÀRIA  EXTRAORDINÀRIA  I  URGENT 
CELEBRADA PER L’AJUNTAMENT PLE EL DIA 6 DE JULIOL DE 2020.-

REGIDORS ELECTES ASSISTENTS:
D. GABRIEL MAS OLIVER
Da. CATALINA MARIA MARCH PONS
Da. MARGALLIDA BERGAS MAS
D. RAFAEL AULET GALMÉS
Da. CATALINA MOREY FERRIOL
D. GUILLEM JORDA BAUÇA
D. GABRIEL FERRIOL BERGAS
Da. CATALINA ROIG CASTELLO
D. JAUME FERRIOL MARTI
D. MIGUEL PONS FERRIOL
D. MIGUEL VANRELL FONT

Secretari accidental:  Miquel Vives Colombram

A Maria de la Salut, sis de juliol de dos mil vint, essent 
les 21.05 hores, prèvia convocatòria a l’efecte i baix la 
Presidència  del  Sr.  Batle,  D.  GABRIEL  MAS  OLIVER,  es 
reuneix l’Ajuntament Ple a la Sala Polivalent del Casal de 
Cultura  de  Maria  de  la  Salut,  a  l’objecte  de  celebrar 
Sessió EXTRAORDINÀRIA en primera convocatòria, trobant-se 
presents  tots  els  Srs.  Regidors  a  d’alt  anotats, 
manifestant el Sr. Batle que na Catalina Morey arribarà un 
poc tard per motius de treball. Està present el secretari 
accidental de la Corporació, Miquel Vives Colombram, per 
donar fe de l’acte.-

Convocada  la  sessió  per  a  les  21.00  hores,  per  la 
Presidència  es  declara  oberta  a  les  21.05  hores  i,  de 
conformitat amb l’ordre del dia es tractaren els següents 
assumptes:

El  Sr.  Gabriel  Mas  ratifica  el  caràcter  urgent  de  la 
sessió, per tal d’aprovar els annexos per a poder demanar 
el POS manifestant que ha hagut de ser un poc ràpid.
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El Sr. Guillem Jordà sol·licita saber quin és el darrer dia 
per presentar la documentació?, per tal de poder votar la 
urgència, i el Sr. Gabriel Mas diu que és el dia 9 de 
juliol de 2020.

El  Sr.  Guillem Jordà  no entén  com es  pot  presentar la 
meitat ara i l’altra meitat no, a la qual cosa el Sr. 
Gabriel  Mas  manifesta  que  els  projectes  de  menys  de 
100.000,00.- euros tenen 2 mesos i els de més tenen tres 
mesos.

Acte seguit es procedeix a la votació i els reunits, per 
majoria, 11 vots a favor ACORDAREN: Ratificar el caràcter 
urgent de la sessió. 

1ER.- APROVAR ELS ANNEXOS CONCERNENTS A LA SOL·LICITUD DE 
SUBVENCIONS PLURIANNUALS 2020-2021 PER DUR A TERME OBRES 
D’INVERSIÓ  DE  COMPETÈNCIA  MUNICIPAL,  L’ADQUISICIÓ  DE 
VEHICLES I D’IMMOBLES PER A LA PRESTACIÓ DE SERVEIS DE 
COMPETÈNCIA MUNICIPAL, I SUFRAGAR HONORARIS DE REDACCIÓ DE 
PROJECTES I DE DIRECCIÓ D’OBRES, PUBLICADA EN EL BOIB NÚM. 
77 DE 9 DE MAIG DE 2020.-

El  Sr.  Gabriel  Mas  diu  que  l’únic  punt  del  dia  és 
l’aprovació de la proposta dels dos annexos de les dues 
obres del POS;  la reforma de la Plaça d’Alt degut a la 
caiguda  dels  pins  i  el  projecte  de  millora 
d’accessibilitat,  adaptació  i  rehabilitació  de  banys  a 
l’edifici  de l’Escola de Nins; ja que aniria bé per si en 
un futur s’adequa l’aula de formació i l’arxiu.

El Sr. Guillem Jordà demana a veure si s’han d’aprovar els 
dos  junts?  Perquè  els  agradaria  que  es  votessin  per 
separat, a la qual cosa hi venen a bé.

Es procedeix a la votació i el Sr. Jaume Ferriol manifesta 
que  s’abstendran  amb  el  projecte  de  millora 
d’accessibilitat perquè entenen que poques coses s’hi poden 
fer, i en quan al projecte de reforma de la Plaça d’Alt 
votaran en contra, motivat perquè a la passada legislatura 
el partit popular va fer una consulta popular en quan a les 
obres i no s’ha fet, i encara que es faci perquè venguin 
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els doblers, troben que a dia d’avui no és adequat fer-ho 
així.

El  Sr.  Gabriel  Mas  manifesta  que  els  havia  demanat  si 
tenien  propostes,  i  que  hi  havia  aquesta  de 
l’accessibilitat dels banys sí o sí, i de la de la plaça 
d’alt, i no ens heu fet arribar res d’això a dia d’avui?

El Sr. Rafael Aulet manifesta a veure si es fa que es perdi 
la subvenció al votar en contra, ja que vos demanàrem de 
parer i no vareu dir res i ara no és adequat votar en 
contra.

El Sr. Gabriel Ferriol diu que arreglar la Plaça d’Alt està 
bé, però no amb aquest pressupost i que seria més adient 
posar-ho a l’escoleta, a la qual cosa el Sr. Gabriel Mas 
contesta que fa 3 o 4 dies i no han dit res i el Sr. 
Gabriel Ferriol diu que ho veren el mateix moment; a on el 
Sr.  Mas  li  respon  que  dels  40.000,00.-  euros  n’ha  ha 
25.000,00.-  d’obra, la resta és de benefici industrial, 
IVA,... I el Sr. Gabriel Ferriol segueix pensant que no 
s’ha d’esperar la darrera setmana.

El  Sr.  Gabriel  Mas  diu  que  va  sortir  publicat  durant 
l’estat  d’alarma  i  que  ja  els  va  explicar  que  era  un 
projecte de màxims i vos ho presentàrem, si la font no vos 
agrada es pot modificar, però crec que jugar a perdre la 
subvenció, no és responsable per la vostra part.

LA  Sra.  Catalina  Roig  manifesta  que  és  més  responsable 
guardar-ho per a l’escoleta i no dedicar-ho a la Plaça 
d’Alt; i el Sr. Guillem Jordà diu que és absurd fer el 
projecte  de  l’escola  d’alt  tenint  en  compta  que  no 
bastaran; i que encara no ha sortit res de la subvenció de 
150.000.- euros per a l’escoleta i el Sr. Biel Mas diu que 
aquesta setmana ha parlat amb ells i que li han dit que 
escoletes municipals, centres de salut,.. i que l’IEPI diu 
que aquesta convocatòria sortirà.

El Sr. Guillem Jordà manifesta que ho ha demanat i que no 
hi ha res previst i per tant, troben millor dedicar-ho a 
l’escoleta que a la plaça d’alt i que per això votaran en 
contra.

El Sr. Gabriel Mas vol afegir que a la plaça d’alt amb 
recursos propis no la podran arreglar, i que després no 
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critiquin que no es faci; a la qual cosa el Sr. Gabriel 
Ferriol  manifesta  que  tampoc  han  de  criticar  que  hagin 
votat en contra.

El Sr. Gabriel Mas diu que hi ha una caiguda i un forat i 
que no volgueu donar suport ho puc respectar, però que aneu 
en  contra  d’una cosa  que es  necessita?  i que  es pugui 
replantejar  el  projecte?,  i  no  consentir  que  la  plaça 
estigui així durant tan de temps.
El Sr. Gabriel Ferriol manifesta que la caiguda hi ha estat 
sempre i hi pot seguir estant.

El Sr. Rafael Aulet manifesta que ho veu tan irresponsable 
com votar en contra.

La Sra. Catalina Roig manifesta que, si és tan urgent es fa 
abans i no tan tard, i que dimecres quan es veren una 
persona tota sola no decidirà, i el Sr. Gabriel Mas diu que 
fa molts de mesos que la plaça d’alt està així i la Sra. 
Catalina Roig diu que no estan en contra d’arreglar-la però 
dos dies abans veiem el projecte i no podem mirar res, i el 
Sr. Gabriel Mas diu que el que no interessa és que surti 
endavant.

El Sr. Jaume Ferriol vol que es faci el que la gent va 
triar i el Sr. Gabriel Mas li demana perquè no ho va dir el 
dia que es varen reunir?

El Sr. Guillem Jordà diu al Sr. Gabriel Mas que consensuar 
no és presentar un projecte el dimecres per a aprovar-ho el 
dilluns.

El Sr. Gabriel Ferriol esmena que el pi es va tallar al 
gener i que hi ha hagut molt de temps per a decidir-ho; no 
estam  en  contra  d’arreglar  la  plaça  d’alt  però  no  ens 
agrada el projecte.

Sl  Sr.  Gabriel  Mas  els  demana  que  s’abstenguin  i  ja 
modificaran els projectes, i que no és normal callar fins 
al  dia  del  Ple,  ja  que  si  ens  reunírem  perquè  no  ho 
diguéreu  i  s’hauria  modificat  i  que  és  més  “guapo” 
bloquejar-ho avui.

El Sr. Guillem Jordà manifesta que haurien d’haver pogut 
parlar tots amb l’arquitecte i que ho feis així per poder 
dir l’oposició va en contra. 
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El  Sr.  Gabriel  Mas  manifesta  que  això  ens  costarà  uns 
doblers ja que haurem de pagar el projecte, i vos deman que 
vos  abstengueu  si  no  voleu  aprovar  el  annexos  i  ja 
modificarem el projecte.

El Sr. Jaume Ferriol demana i els altres doblers que s’en 
fan perquè un arbre i una “barandilla” que val? Quin és el 
mínim?; i que si es sembren un parell d’arbres i es fa una 
“barandilla”  bastaria  per  a  arreglar  la  Plaça.  El  Sr 
Gabriel Mas manifesta que el mínim són 15.000,00.- euros

El Sr. Gabriel Mas manifesta que aquí es ve per xerrar de 
donar prioritat a l’escoleta, la qual cosa no té res a 
veure amb el que tractem

El  Sr.  Jaume  Ferriol  manifesta  que  serien  3.000,00.-  o 
4.000,00.- euros però el Sr. Gabriel Mas diu que no es pot 
fer res i na Catalina Roig manifesta que surt de botador 
que  no  ens  hagueu  presentat  res  de  l’escoleta  a  hores 
d’ara.

El Sr. Gabriel Ferriol diu que fa més d’un mes ens havíem 
de reunir tots  i el Sr. Gabriel Mas diu que no hi ha cap 
projecte fet; que li demanaren a l’arquitecte que fes una 
proposta per tenir un punt de partida i que els ho poden 
dir en Jaume i en Guillem si no volen dir mentides que hi 
eren.

El Sr. Guillem Jordà manifesta al Sr. Rafel Aulet que no 
sap perquè  es  posa així  a on representa  un  partit  que 
durant 4 anys va posar pegues per a fer l’escola de Maria i 
el Sr. Rafel Aulet manifesta que encara està fora arreglar.

Acte  seguit  es  procedeix  a  la  votació  del  Projecte  de 
millora d’accessibilitat, adaptació de banys a l’edifici 
Escola de Nins ACORDANT: 

Vots a favor: 8 (PI, PSOE i X Maria).
Abstencions: 3 (PP).

Es  procedeix  a  la  votació  del  Projecte  de  reforma 
d’urbanització de la Plaça d’Alt:

Vots a favor: 5 (PI i PSOE).
Vots en contra: 6 (X Maria i PP).

5

C
od

i V
al

id
ac

ió
: S

42
5X

5A
EW

LC
N

YF
R

AG
SP

F7
G

2Q
C

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//m

ar
ia

de
la

sa
lu

t.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 5

 d
e 

6 



El Sr. Gabriel Mas, vol que quedi constància en acta, que 
com a batle troba que és una llàstima que es prioritzin 
temes polítics i personals i que es deixin perdre doblers 
per una subvenció.
 

I no havent més assumptes a tractar, per la Presidència 
s’aixeca la sessió, essent les 21.35 hores del dia abans 
assenyalat; de tot el qual, com a Secretari accidental, 
dono fe.-

V.i P.,
EL BATLE, El secretari accidental,
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